

組別 Team ID：202407

專題屬性 Category：多功能網站系統（Website System）

專題名稱 Project：網站系統的行銷與設計（Marketing and Design of Website Systems）

1、指導老師 Advisor：李富民 老師（Prof. Fu-Ming Lee）

2、組員 Team members：

簡得桓(11014117)、鄧義玄(11014039)、王又彥(11014147)

邱偉翔(11014141)、張倚銓(11014018)、張博凱(11014054)

3、系統環境 System environment：

(1) 軟體 Software：

作業系統 Operating System：Windows 10

資料庫 Database：Microsoft SQL Server Management Studio

語言 Programing language：C#、HTML、CSS、JavaScript

開發工具 Toolkits：

- 程式開發：Microsoft Visual Studio 2019、.Net Core
- 介面設計：Visual Studio Code

(2) 硬體 Hardware：雲端主機。

4、簡介：

系統簡述（系統的主要功能）

- 內容管理：可使用文字和圖片編輯網站內的資訊。
- 網站管理：可即時新增或更新原有資料。

特色（系統的亮點）

- 會員功能：使用者能夠在此網站註冊並登入會員。
- 購物車：使用者可選取商品並加入購物車，可顯示相關訊息，顯示在購物車畫面中。
- 藍新金流：確認購物車內容後，可選擇超商取貨或宅配，點選送出跳轉至藍新金流服務介面，填寫基本資料並選擇付款方式，即可完成金流服務
- 回饋幣機制：完成購物流程後，給予結帳金額之回饋幣，可在下次購買商品時，選擇回饋幣數量來獲得折扣。
- 預約服務：使用者可選取預約時間，並預約指定療程服務。
- RWD 功能：在使用除了電腦外也能使用手機等工具完整的查看網站。
- 輪播圖：以輪播圖的方式呈現業務內容。
- 加盟功能：新增加盟表單介面讓意願使用者可以進行加盟

5 、 Introduction :

System introduction :

- Content Management: You can edit information on the website using text and images.
- Website Administration: You can instantly add or update existing data.

Features :

- Membership Functionality: Jetan users can register and log in as members on the website.
- Shopping Cart: Users can select products and add them to the cart; relevant information is displayed on the cart screen.
- NewwebPay Payment Gateway: After confirming the cart contents, users can choose either convenience store pickup or home delivery. Clicking “Submit” redirects to the NewwebPay service interface, where users fill in basic information and select a payment method to complete the transaction.
- Feedback Coin Mechanism: Upon completing a purchase, users receive feedback coins based on the checkout amount, which can be used to get discounts in their next purchase.
- Appointment Service: Users can select a booking time and schedule specific treatment services.
- RWD Functionality: The website is fully accessible on mobile devices, in addition to PC usage.
- Carousel Images: Display business content through a carousel of images.
- Franchise Functionality: A franchise application form interface is available for interested users.